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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a minisztérium annak érdekében, hogy az 
aranyáron vásárolt méz ne ócska cukrozott hamisítvány legyen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az index.hu portálon megjelent „Hamis mézeket árulnak a szupermarketek„ című cikk szerint a
bolti mézek többsége nem felel meg a minőségi előírásoknak:

„Minőség-ellenőrzésnek vetették alá a mézeket, és kiderült, hogy a bolti mézek többsége nem felel
meg a minőségi előírásoknak, sőt, esetenként még a méz eredete is kérdéses, viszont a termelői
mézek átmentek a vizsgán. 

116  termelői  és  bolti  mézet  vizsgáltatott  be  az  Országos  Magyar  Méhészeti  Egyesület  és  a
szupermarketek  polcairól  47  minta  került  a  laboratóriumokba.  A szervezet  honlapján  közzétett
eredmények alapján a termelői mézek megfelelnek a követelményeknek,  viszont az áruházakban
kapható  mézek  többségénél  a  minőség  nem  biztosított,  és  még  a  mézek  eredete  is
megkérdőjelezhető.

47 bolti mézből 28-at akácmézként árusítanak, de a többségükről megállapították, hogy akácnak
hűlt  helye  bennük.  Helyette  az  Infostart  szerint  más  virágok,  leginkább  a  facélia  pollenjét
azonosították.”

 

Kérdezem Önt:

Mit  tesz  a  minisztérium annak érdekében,  hogy az  aranyáron vásárolt  méz ne  ócska  cukrozott
hamisítvány legyen?

 



 
Budapest, 2022. szeptember 25.
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